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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úri 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI.
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az
Agrárminisztériumot vezető miniszterhez

,,Ki is támogatja a magyar gazdát?"

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ elektronikusan várom!

Tisztelt Miniszter Úr!

Azt már megszokhattuk, hogy szavak terén a Kormány a hazai gazdatársadalom legnagyobb

támogatója, a valóság azonban már teljesen mást mutat. Hiszen, ha így lenne, akkor nem

történt volna meg az állami földek privatizációja, az MVH soha nem is létezett volna, és a

mezőgazdasági produktumok - valamint a gazdák is - nem lennének minden évben

kiszolgáltatva a spekulánsoknak.

Sajnos mégis minden évben beszélnünk kell, főként az utolsó problémáról. A növényi

termékek ára idén 3,5 százalékkal növekedett, ami hatalmas terhet ró a malom- és gabona

feldolgozó iparra, hiszen ezt az indokolatlanul magas árat nem fogják tudni beépíteni az

értékesítési árba. A gyümölcsösöknél pedig pont az ellenkezője történt, hiszen ott 19

százalékkal esett vissza a felvásárlási ár, ami az eddigi gyenge évekhez képest is hatalmas

visszaesés. Főleg, hogy ez az eleve alacsony 2017-es bázisévből indul ki. Itt a problémát az



jelenti, hogy az Önök által mindig kiváltságokat élvező ipari multik elszívják a munkaerőt,

ami így komoly plusz terhet tesz a gyümölcstermesztők vállára. Ráadásul nem egy

gyümölcsfajta esetében lehet hallani a gazdáktól, hogy szándékos felvásárlási stopról van szó.

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy milyen eszközökkel szeretnék

megfékezni a felvásárlási árak ilyen szintű ingadozását a különböző termények
esetében?

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2018. október 15.

Tisztelettel,

~\ 
Magyar Zoltán

Jobbik


